
IZ KRAJEVNIH
SKUPNOSTI
KS Milan Majcen

Tesnejše
vezi

Odbor za prosveto in kulturo pri svelu KS
Milan Majcen je sklical minuli mesec koordi-
nacijski sestanek v Domu Otona Župančiča.
Namen sestanka je bil. da se bi v odprtem in
odkritem pogovoru pomenili z gojenci doma o
sodelovanju z omenjenim odborom krajevne
skupnosti.

Posvetov in raznih dogovorov ter posveto-
vanj smo navajeni, ob omenjenem posvetu pa
si lahko zažel'imo še veliko več takšnih in po-
dobnih. Kratek, konstruktiven, jasen . . .

Predstavniki krajevne skupnosti so gojen-
cem zavoda predstavili delo raznih odborov
krajevne skupnosti in nakazali možnosti, kako
naj se v delo teh odborov vključijo še gojen-
ci. Njihovo aktivno vključevanje pa je po-
membno še zlasti zato, ker je večina med nji-
mi iz drugih republik in večina je šele pred
kratkim prišla v Slovenijo. Kako je ta pre-
hod iz enega govornega področja na drugo iz
ene sredine v drugo včasih boleč in tvegan,
vsi prav dobro vemo in ni napak, če spet po-
udarimo pomembnost iniciative, ki jo je dala
krajevna skupnost Milan Majcen.

Le kot aktivni dejavniki v delu krajevne
skupnosti bodo lahko ti mladi ljudje hitro po-
stali tudi del sredine, v kateri bodo živeli ne-
kaj let, dokler bo njihovo šolanje pač trajalo
ali še več če se bodo odločili ostati v naši
sredini.

Gojenci zavoda so v nadaljevanju sprego-
vorilj par besed o sebi, o svojih željah in nag-
njenjih in povprašali, kaj vse bi se dalo na-
rediti. Zanimale so jih predvsem razne šport-
ne in kulturne aktivnosti in pa možnosti iz-
obraževanja. Tu jih je zanimalo predvsem ta-
ko izobraževanje, ki bi jim jasno in jedrnato
predstavilo vse potrebno, če želijo spremljati
naš družbenopolitični in delovni vsakdan.

Ob zaključku pa so se porodili že prvi
predlogi narejeni so tudi konkretn; dogovo-
ri, skratka delo se je resnično začelo.

»Ka.i bi govorili, kaj obljubljali, kaj delali
ne vemo kakšne načrte. Začnimo naše skup-
no delo tam, ker ga v tem trenutku lahko, da
ne bi zamudili nobene priložnosti. Cas pa bo
odkrival nove možnosti in nova pota. Ko bo
treba, pa se bomo spet skupaj usedli in po-
rnenili.«

Tako so ob zaključku govorili med seboj
in edino tako je prav. Stali smo ob strani in
opazovali ter si.močno želeli, da bj njihovemu
primeru sledili tudi drugi.

Toni Perič

NOVA ČLANA

Na sestanku Osnovne organizacije ZKS
terena »Litostroj« so sprejeli v članstvo dva
nova člana. O pomenu marksistične literatu-
re in tiskane partijske besede ob »Tednu Ko-
munista« pa je spregovoril Viljem Perdan.


